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Péterfi Annamária

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság négy fővel 
határozatképes, és az ülést megnyitotta. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Varga Dániel 
alelnök urat.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: indítványozza, hogy vegyék le a napirendről a 2022. évi 
költségvetés tárgyalását, ugyanis az előző bizottsági ülésen hoztak egy olyan kérésszerű határozatot, 
hogy a bizottság számára tegyék elérhetővé a 2022. évi költségvetési rendelettel kapcsolatos 
munkaanyagokat. Ezt a mai napig nem kapták meg, így nincs plusz információ a kezükben, ami alapján 
egyéb döntést tudnának hozni. Úgy gondolja ezért, hogy tárgyalásra sem érdemes most ez a napirendi 
pont.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: megkérdezte a hivatalt, hogy mi az oka annak, hogy nem kapták meg.

de Németh Mónika, jegyző: kerültek kiküldésre segéd táblák, illetve nem kaptak határidőt, tehát a 
költségvetés tárgyalásáig, a holnapi napig bármit kiküldhetnek.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: nem tudja, hogy ha holnap küldik ki, akkor ennek tudatában a 
bizottság hogyan fogja tudni tárgyalni az előterjesztést. Igencsak van határidő azzal, hogy ez a bizottság 
most ülésezik, és ez a bizottság kérte az anyagot, nem a képviselő-testület. Vannak olyan bizottsági 
tagok, akik a holnapi képviselő-testületi ülésen nem lesznek ott, tehát a bizottsági ülés kezdete számára 
egzakt határidőnek tűnik.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: jómaga is egyetért a Gulyás képviselő úr által elmondottakkal; az általuk 
ismert költségvetést már egy héttel ezelőtt tárgyalták, ahhoz képest plusz információkat nem kaptak, 
ezért támogatja, hogy ne tárgyalják meg.
Szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot azzal a módosítással, hogy az „A 
Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotása”
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tárgyú előterjesztést ne tárgyalja meg a bizottság.

A bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
66/2021. (XII. 15.1 GIB határozata
a Gazdasági és Jogi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága a 2021. december 15-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
16/1995. {XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

2. A helyi adókról és az önkormányzati adóeljárásokról szóló 23/2015. (XI.19.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 29/2021. (XI. 29.) önkormányzati rendelet egyes 
rendelkezéseinek hatályba nem lépése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. Az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló a 23/2021. (X. 6.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló 23/2021. (X. 6.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályba nem 
lépése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

4. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. évi 
munkatervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

5. A 2022. évi nyári és téli igazgatási szünet elrendelése a Budapest Főváros I. kerület 
Budavári Polgármesteri Hivatalban
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

6. A Budapest Főváros I. Kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2022. évi éves ellenőrzési 
terve
Előterjesztő: dr. Németh Mónika jegyző

7. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató 
Szervezet 2022. évi belső ellenőrzési tervének a jóváhagyása
Előterjesztő: dr. Németh Mónika jegyző

8. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálatának 2022. évi belső 
ellenőrzési tervének a jóváhagyása
Előterjesztő: dr. Németh Mónika jegyző
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9. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és Működési 
Szabályzatának, valamint 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása, továbbá a Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 2022. évre nyújtandó 
támogatás és a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 
2022. évi vállalkozási keretszerződés
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

10. A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi támogatási 
szerződésének módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

11. A Halászbástya felső kilátóterasz nyitvatartási rendje 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

12. Mikromobilitási eszközök közterületi elhelyezésével és szabályozásával kapcsolatos 
együttműködési megállapodás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

13. A Budapest I. kerület, Dísz tér 16. szám alatti Társasház 2020. évi Épület-felújítási pályázata 
elszámolási határidejének meghosszabbítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

14. A Budapest I. kerületi Közbiztonsági Közalapítványt érintő döntések meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

15. A Márai Sándor Kulturális Közalapítványt érintő döntések meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

16. A Budai Vároltalmazó Közalapítványt érintő döntések meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

17. Egyebek

Zárt ülésen:

1. A házi gyermekorvosi ügyelet ellátásának biztosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester
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1. Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: véleménye szerint ezzel az előterjesztéssel értek el az előző két éves 
ciklus mélypontjára.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
67/2021. (XII. 15.1 GIB határozata
az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „Az Önkormányzat vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 16/1995. (XI. 30.) önkormányzati rendelet módosítása” tárgyú 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

2. A helyi adókról és az önkormányzati adóeljárásokról szóló 23/2015. (XI.19.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 29/2021. (XI. 29.) önkormányzati rendelet egyes 
rendelkezéseinek hatályba nem lépése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
68/2021. ÍXH. 15.1 GIB határozata
a helyi adókról és az önkormányzati adóeljárásokról szóló 23/2015. (XI.19.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 29/2021. (XI. 29.) önkormányzati rendelet egyes 
rendelkezéseinek hatályba nem lépéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A helyi adókról és az 
önkormányzati adóeljárásokról szóló 23/2015. (XI.19.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló 29/2021. (XI. 29.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályba nem lépése" 
tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.
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3. Az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás 
kiadásának szabályozásáról szóló a 23/2021. (X. 6.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló 23/2021. (X. 6.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályba nem 
lépése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
69/2021. (XII. 15.) GIB határozata
az I. kerület közterületein a járművel várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának 
szabályozásáról szóló a 23/2021. (X. 6.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 23/2021. 
(X. 6.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályba nem lépéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Az I. kerület közterületein a járművel 
várakozás díjának és a várakozási hozzájárulás kiadásának szabályozásáról szóló a 23/2021. (X. 
6.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 23/2021. (X. 6.) önkormányzati rendelet egyes 
rendelkezéseinek hatályba nem lépése" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

4. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. évi 
munkatervének elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
70/2021. fXII. 150 GIB határozata
a Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. évi munkatervéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. évi 
munkatervének elfogadása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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5. A 2022. évi nyári és téli igazgatási szünet elrendelése a Budapest Főváros I. kerület 
Budavári Polgármesteri Hivatalban
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
71/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a 2022. évi nyári és téli igazgatási szünet elrendeléséről a Budapest Főváros I. kerület Budavári 
Polgármesteri Hivatalban

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A 2022. évi nyári és téli igazgatási 
szünet elrendelése a Budapest Főváros I. kerület Budavári Polgármesteri Hivatalban" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

6. A Budapest Főváros I. Kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2022. évi éves ellenőrzési 
terve
Előterjesztő: dr. Németh Mónika jegyző

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
72/2021. (XII. 15.1 GIB határozata
Budapest Főváros I. Kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2022. évi éves ellenőrzési tervéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest Főváros I. Kerület Budavári Polgármesteri Hivatal 2022. évi éves 
ellenőrzési terve" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

7. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató 
Szervezet 2022. évi belső ellenőrzési ten/ének a jóváhagyása
Előterjesztő: dr. Németh Mónika jegyző

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

7



Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
73/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki Ellátó és Szolgáltató 
Szervezet 2022. évi belső ellenőrzési tervének a jóváhagyásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki Ellátó és 
Szolgáltató Szervezet 2022. évi belső ellenőrzési tervének a jóváhagyása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

8. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálatának 2022. évi belső 
ellenőrzési tervének a jóváhagyása
Előterjesztő: dr. Németh Mónika jegyző

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
74/2021. {XL 15.Í GIB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálatának 2022. évi belső 
ellenőrzési tervének a jóváhagyásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Egészségügyi Szolgálatának 
2022. évi belső ellenőrzési tervének a jóváhagyása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

9. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és Működési 
Szabályzatának, valamint 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása, továbbá a Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 2022. évre nyújtandó 
támogatás és a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 
2022. évi vállalkozási keretszerződés 
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a Kft. szervezeti és 
működési szabályzatának jóváhagyásáról szóló, előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
75/2021. (XII. 1 S.l GIB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és Működési 
Szabályzatának jóváhagyásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen, 2 nem szavazattal elutasításra javasolja a Képviselő-testületnek az „A 
Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és Működési 
Szabályzatának, valamint 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása, továbbá a Budavári Kulturális 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 2022. évre nyújtandó támogatás és a 
Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 2022. évi vállalkozási 
keretszerződés" tárgyú előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: szavazásra tette fel a Kft. 2022. évi üzleti tervének jóváhagyásáról szóló, 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
76/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi üzleti tervének 
jóváhagyásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és 
Működési Szabályzatának, valamint 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása, továbbá a Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 2022. évre nyújtandó támogatás és 
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 2022. évi vállalkozási 
keretszerződés" tárgyú előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslatot.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a működési célú támogatás keretében az önkormányzat 264 millió Ft- 
ot ad át a Kft.-nek.
Szavazásra tette fel a Kft. részére működési célú támogatás nyújtásáról szóló, előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
77/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére működési célú 
támogatás nyújtásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és 
Működési Szabályzatának, valamint 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása, továbbá a Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 2022. évre nyújtandó támogatás és
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a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 2022. évi vállalkozási 
keretszerződés" tárgyú előterjesztésben szereplő 3. határozati javaslatot.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a vállalkozási keretszerződés a 65 millió Ft-os szolgáltatási díj fejében 
biztosított szolgáltatásról szól.
Szavazásra tette fel a Kft.-vel kötendő 2022. első negyedévére szóló vállalkozási keretszerződésről 
szóló, előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
78/2021. ÍXII. 150 GIB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 2022. első 
negyedévére szóló vállalkozási keretszerződésről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 1 igen, 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság Szervezeti és 
Működési Szabályzatának, valamint 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása, továbbá a Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére 2022. évre nyújtandó támogatás és 
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társasággal kötendő 2022. évi vállalkozási 
keretszerződés" tárgyú előterjesztésben szereplő 4. határozati javaslatot.

10. A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi támogatási 
szerződésének módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
79/2021. ÍXII. 15.) GIB határozata
a Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi támogatási 
szerződésének módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budavári Lakásügynökség Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi 
támogatási szerződésének módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

11. A Halászbástya felső kilátóterasz nyitvatartási rendje
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.
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A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága 
80/2021.0(11.15.1 GIB határozata 
a Halászbástya felső kilátóterasz nyitvatartási rendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Halászbástya felső kilátóterasz 
nyitvatartási rendje" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

12. Mikromobilitási eszközök közterületi elhelyezésével és szabályozásával kapcsolatos
együttműködési megállapodás
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Varga Dániel, alelnök: az ülés előtt kiosztásra került a Fővárosi Közgyűlés elé került megállapodás
tervezet, ami nem teljesen ugyanaz, mint ami előzetesen kiküldésre került, ezért azt javasolja, hogy ezt 
a kiosztott megállapodás-tervezetet fogadják el, amit tudomása szerint a mai napon fog tárgyalni a 
Főváros is.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: kérte Varga képviselő úr tájékoztatását azzal kapcsolatosan, hogy az 
itt is kialakításra kerülő mikromobilitási pontok hogyan illeszkednek bele az elképzelésbe, mik 
általánosságban az I. kerület tervei és a Főváros terveik között a kapcsolódási pontok.

Varga Dániel, alelnök: egyrészt szeretettel várja képviselő urat a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 
Bizottság üléseire; képviselőtársai tudják, hogy minden ülésnek rendszeres témája a mikromobilitási 
pont, és minden „Egyebek" napirendi pontban általában 10 percet beszél arról, hogy éppen hogy állnak 
az ügyben. Úgy látja, hogy a fővárosi megállapodás 95%-ban az I. kerületi szabályozási rendszerre épít. 
Ez véleménye szerint nagyon nagy siker, mert gyakorlatilag az I. kerületi pllot-ot vetette át a Fővárosi 
Önkormányzat. A mikromobilitási pontok az I. kerületben nemhogy kialakításra kerülnek, hanem már 
létező pontok; csak virtuális pontok. Ahogyan képviselő úr is olvashatta a megállapodás-tervezetben, 
az két pont között tesz különbséget; van az ún. virtuális pont és a fizikailag kijelölt pont. A virtuális pont 
lényege, hogy amikor valaki igénybe veszi a szolgáltatást, vagyis rollert bérel, akkor látja az alkalmazás 
térképén azokat a pontokat a kerületen belül, ahol kizárólagosan leteheti az eszközét. Ezzel egyetlen 
probléma van - amit soha nem is titkolt, és a szolgáltatókkal dolgoznak azon, hogy megoldódjon, és 
nagyon bízik abban, hogy jövő év elején meg is történik-, hogy a GPS jel nem kellőképpen pontos. Az I. 
kerületi szabályozásnak tehát az egyetlen egy buktatója az, hogy a virtuális pontokon most alkalmaznak 
egy 20 méteres türelmi zónát a pont körül, ahol a közterület-felügyelők nem bírságolják meg az 
eszközöket. Városi környezetben a GPS 50 méter sugarú körben szór, visszaverik a házak a műhold 
jelet stb. Ezért fordul például olyan elő, hogy a Batthyány téri Vásárcsarnok ajtajában van egy roller, 
miközben szemben található a mikromobilitási pont; hiszen ez a 20 méteres türelmi zónán belül van. 
Ez a megállapodás többek között lehetővé teszi, hogy a pontokat már ne csak virtuálisan, hanem 
fizikailag is kijelöljék. A Főváros dolgozni fog egy egységes arculati terven; az a cél, hogy mindenhol 
ugyanolyan kinézetű lerakó ponttal találkozzanak a felhasználók, és ne érezzék a különbséget, hogy az 
kerületi vagy fővárosi mikromobilitási pont. Várhatóan jövő év elején el fog készülni a tervezési 
útmutató, ami alapján reményei szerint február hónapban fizikailag is ki tudják jelölni a mikromobilitási 
pontokat. Miután ez megtörtént, drasztikusan le szeretné szűkíteni - és erre fog majd javaslatot tenni 
a bizottságnak - azt a türelmi zónát, ahol letehetik az eszközt, de még nem büntetik meg őket. A türelmi 
zóna kapcsán egyébként a fővárosi megállapodás szigorúbb mind az I. kerület, ugyanis hiába 20 méter,
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de egy olyan kitételt is megfogalmaz, hogy amennyiben a városképet sérti, illetve a közlekedést 
veszélyezteti, akkor is van lehetőség fellépni és intézkedni a szolgáltatók irányában. A szabályozás 
előremutató a tekintetben is, hogy egységes díjrendszert vezet be a fővárosban, amit hasonló a 
parkolási díjhoz, vagyis zónákat vezet be. Ez azért van, hogy adott esetben egy kerület ne tudja 
szélsőségesen szankcionálni a szolgáltatókat, hanem nagyjából egyenlőek legyenek a feltételek. Az I. 
kerület a belvárosi zónába kerül, ami a most kiosztásra került fővárosi javaslat egyik nagy különbsége 
a korábbihoz képest, mert az eredeti javaslatban az I. kerület nem belvárosi díjzónába került volna, de 
ezt a kérésükre áthelyezték. A belvárosi díjzóna összegét az előterjesztésben láthatja képviselő úr. 
Fővárosi szinten véleménye szerint ez egy forradalmi javaslat, de csak az I. kerület fogja tudni 
végrehajtani az elkövetkezendő fél évben, ugyanis a kormány hozott egy olyan határozatot, hogy díjat 
és adót nem lehet emelni talán nyár közepéig, és így hiába alkotnak ilyen rendeleteket a fővárosi 
kerületek, az I. kerületen kívül gyakorlatilag senki nem tudja ezeket a díjakat beszedni a rollerszolgáltató 
cégektől.
Fontos lesz még az egységes arculaton túl, hogy a Főváros kötelezi majd arra a roller 
szolgáltatócégeket, hogy adatot szolgáltassanak arról, hogy ki, merre és hogyan használja az 
eszközöket. A későbbiekben ezt fel fogják használni a fővárosi tömegközlekedés tervezéséhez, valamint 
fontos statisztikai adatokat szolgáltatnak majd arról, hogy hol van még szükség ilyen mikromobilitási 
pontra a településen belül. Ezeket az adatokat az I. kerületen belül már nagyjából látják; az idei évben 
28 db mikromobilitási pontot jelöltek ki, ami a következő évre nagyjából 35 db-ra fog bővülni. A Vár 
területén lerakó pont vélhetően nem lesz, azonban a várszoknyán több pontot fognak jelölni azért, 
hogy a felérkező turisták le tudják rakni a Vár perifériáján az eszközöket.
Fontos változás továbbá, hogy a Főváros előírja a kerületnek a kötelező sűrűséget, vagyis hogy hány 
mikromobilitási pont kötelező a kerületekben. Ez a 3,4 m2 területű I. kerületben normál esetben azt 
jelentené, hogy 55 db mikromobilitási pontnak kellene lennie, ezzel szemben csak 35 db lesz. Sikerült 
ugyanis azt elérni, hogy a hasznos területből kikerüljek azok a közparkok, amit ilyen célra nem tudnak 
hasznosítani, így a Gellérthegy, a Tabán, a Vérmező, az Európa Liget stb., és így már megfelelnek ennek 
a szabályozásnak. Ebbe a kerületi összlétszámba fognak bekerülni azok a mikromobilitási pontok, 
amiket a Főváros fog kijelölni a saját területén, és amelyért saját maga fogja szedni a díjat.
Nagyon bízik abban, hogy ez tartósan rendezni fogja a roller helyzetet; teljesen felszámolja a roller 
káoszt, és még tovább tökéletesíti ezt a szabályozást, amit az I. kerületben bevezettek. Tájékoztatja 
képviselő urat, hogy csak az idei évben roller bírságból megközelítőleg 10 millió Ft folyt be az 
önkormányzat kasszájába, és a mikromobilitási szabályozásnak véleménye szerint a bírságok lesznek 
az erősebb gazdasági lába a jövő évben is. Azt látni kell, hogy a felhasználókat edukálni szükséges. 
Hiába vállalja azt a cég, hogy a mikromobilitási ponton tárolja az eszközöket, hiába kötelezi a kerület, 
illetve a megállapodás őket arra, hogy egy adott határidőn belül vissza kell szállítani a mikromobilitási 
pontra a széthagyott eszközt, nagyon sok turista, aki csak rövid időre látogat Budapestre, ezzel nem 
foglalkozik. Ezért fordulhat elő olyan, hogy be van dobva egy eszköz a bokorba vagy keresztben van 
letéve a járdán. Ezt a továbbiakban is szankcionálni fogják, és tudomása szerint a szolgáltatóknál is 
hamarosan lesz egy olyan gyakorlat, hogy a bírságokat át fogják hárítani a felhasználókra, ezáltal az 
edukáció is hatásosabb lehet.
Fontos dolog még, hogy a Főváros továbbra is lehetőséget biztosít arra, hogy az I. kerületben 
valamennyi lakos és a közszféra dolgozói, tehát a kormányzati tisztviselők, a helyi önkormányzat 
dolgozói, pedagógusok, rendőrök, tűzoltók kedvezményesen használhatják ezeket a szolgáltatásokat, 
ami azért jó, mert kedvezményesebben válthatnak egy zöld alternatívára, és rugalmasabban 
utazhatnak a főváros területén. Elmondta, nagyon szeretné, hogy ez a lehetőség a jövőben is 
megmaradjon, de erről majd vélhetően a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság jövő heti 
ülésén fognak tárgyalni, amikor is azok a közterület-használati kérelmek lesznek napirenden, amiket a 
roller cégek beadtak a jövő évre január 1 és május 31. közötti időszakra. Újabb roller pilot projekt lesz 
ugyanis az I. kerületben, és várhatóan május 31-ig minden pont kijelölésre kerül. Utána már évvégéig 
fognak velük szerződni.
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Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: az előterjesztésből hiányzik az, ami a kerületben bevezetésre került, 
vagyis a szám korlát. Hajói sejti, arra lehetősége lesz a kerületnek, hogy megszabja, maximálisan hány 
mikromobilitási eszköz lehet a kerületben. Mivel Alelnök úr bólogat, így megkapta a választ.
A fizikális mikromobilitási pontokkal kapcsolatban megkérdezte, hogy amennyiben egységes budapesti 
arculat lesz, lesz-e a kerületekkel egyeztetés arról, hogy a kerületi látképbe ezek hogyan férnek bele, 
lesz-e főépítész asszonnyal erről egyeztetés fővárosi részről, vagyis lesz-e a kerületnek ráhatása arra, 
hogy a fizikális pontok illeszkednek-e az I. kerület látképéhez.
Szó volt arról is, hogy a Főváros kapni fog a szolgáltatóktól adatokat arra vonatkozólag, hogy hogyan 
néz ki Budapesten a mikromobilitási forgalom, kik és milyen sűrűséggel, milyen útvonalon használják 
az eszközöket. Akár az I. kerületi szervezés érdekében is fontos az, hogy ki lesz ennek az adatnak az 
adatgazdája, tehát az önkormányzatnak lesz-e hozzáférése akár az ossz budapesti adatokhoz is, hogy 
nagyjából azt is láthassák, hogy melyik irányból, milyen útvonalon jönnek be mikromobilitási eszközök 
a városrészbe, és ennek megfelelően esetleg át tudják gondolni azt, hogy adott esetben a 
mikromobilitási pontjaik megfelelően illeszkednek-e az útvonalakhoz.
Ha teendői engedik, akkor részt fog venni majd a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
ülésén, mert ez egy fontos kérdés, és a kerület jelenét és jövőjét alapvetően meghatározza, hogy 
hogyan tudnak a kérdéskörrel foglalkozni. Utólag is elnézést kér, hogy a héten nem tudott ezen az 
ülésen részt venni.

Varga Dániel, alelnök: jelezte, a darabszám olyannyira megmarad, hogy erről nagy vita volt a 
fővárosban, és az I. kerület kardoskodott emellett, de sikerült módosítaniuk. A Főváros eredeti 
elképzelése az volt, hogy minden mikromobilitási pontra határozzák meg a számot, miszerint egy 
szolgáltató adott pontra hány eszközt lehet le. Ezzel alapvetően a probléma az alábbi. Az I. kerületben 
is meghatároztak egy ilyen számot, ami a jövő heti bizottsági ülésre be fog kerülni: az összesen 34-35 
db mikromobilitási ponthoz összesen egy szolgáltató 150 db eszközt tehetne le a rendszerbe, mert 
fizikailag annyi parkolóhelye van. Ragaszkodtak azonban ahhoz, hogy szabják meg, hány darab roller 
lehet egy adott időpillanatban a kerületben, és ez május 30-ig egészen biztosan 60 darab 
eszköz/szolgáltató lesz. Most három szolgáltató van, és a 180 db eszköz kiszolgálja az I. kerületi 
felhasználók igényeit. Amennyiben bővül a pontrendszer, és kijelölésre kerülnek a fővárosi pontok, 
elképzelhetőnek tartja azt - és ezt jelezte is a szolgáltatók felé -, hogy ezt minimálisan ugyan, de 
bővítsék, hiszen a fővárosi pontrendszer lehetővé teszi, hogy ezek az eszközök már elférjenek ezeken 
a pontokon. Tehát továbbra is 60 db eszköz lesz, és 150 db helyre tehetik majd le a szolgáltatók a 60 
db eszközt. Ez azért fontos, mert ők döntik el, hogy hogyan oldják meg a logisztikát. Azt is be kell ismerni, 
hogy a közterület-felügyeletnek nincs arra kapacitása, és nem is lehetne tőlük elvárható, hogy 
nagyítóval nézzék, hogy ha bejön a 61. eszköz, akkor azonnal bírságoljanak. Azonban rendszeresen 
ránéznek a szolgáltatók alkalmazásaira, és amikor több van a kerületben, akkor intézkednek. Az 
azonban látszik, hogy egészen jól betartják az előírást. Igaz, hogy vannak olyan mikromobilitási pontok, 
amik túlterheltek voltak a pilot-projekt során, de soha nem volt 60 db eszközzel több a kerületben. Egy 
szolgáltató leginkább 30 db eszközzel volt egy adott időpillanatban jelen a kerületben. A fő probléma 
az volt, hogy furcsán oszlanak meg a felhasználói szokások; az új pontok kijelölése során megkapott 
adatszolgáltatásokból azt látják, hogy a kerületi roller felhasználók legalább 80%-a a rakparti régiót 
használja, és a várhegy túloldalán nagyon elenyésző a felhasználók száma. Egyébként itt a legsűrűbb a 
mikromobilitási ponthálózatuk.

Gulyás Gergely Kristóf, képviselő: kérdése volt az adatokkal kapcsolatban, miszerint a kerület 
megismerheti-e azokat. Ez arra is megoldást jelentene, hogy esetleg akár utólag is ellenőrizzék, hogy 
adott időben, adott számú mikromobilitási eszköz áll-e a kerületben. Sok szó esett a rollerről, ezért 
megkérdezte, hogy ugyanez a szabályozás van-e a kerékpárokra és az elektromos kerékpárokra, illetve 
azokra is megvannak-e már a limit számok vagy azok kapcsán ezt nem szükséges-e szabályozni. 
Bizonyára a kerülethatárokon, a Széli Kálmán téren, a Déli pályaudvarnál is lesznek mikromobilitási
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pontok. Kérdése, hogy az ezeken pontokon lévő lerakók szánna hogyan fog viszonyulni az I. kerületi 
célszámokhoz. Megvan-e határozva, hogy hány mikromobilitási eszköz lehet az I. kerületben. Ami 
kerület határon van, pl. a Széna téren, az az I. kerülethez fog-e tartozni célszámilag, és beleszámolják- 
e az ott lévő eszközöket a kerületi számba.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérte a bizottsági tagjait, hogy próbáljanak meg hatékonyan gazdálkodni 
az idővel. Gulyás képviselő úr bizonyára szívesen ellátogat a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 
Bizottság következő ülésére, ahol a részletekbe menő kérdéseit fel tudja tenni.

Varga Dániel, alelnök: ami fizikailag a kerületben található, az a kerülethez számít. Van egy kerülethatár, 
tudni, hogy a Széna tér melyik része tartozik az I. kerülethez. Ha ez érdekli képviselő urat, akkor átküldi 
részére a mikromobilitási pontokat, miszerint azok GPS-koordináták szerint jelenleg pontosan hol 
vannak.
A pontok kinézete kapcsán elmondta, az előterjesztésben is szerepel, hogy készül majd egy fővárosi 
tervezési útmutató, ami alapján ezeket ki kell jelölni. Az I. és az V. kerület kérésére lesz egy kvázi olyan 
pont, ami a világörökségvédelmi területekre is kijelölésre kerül. Pontosan még nem tudja, hogy ez 
hogyan fog kinézni, de elképzelhető, hogy a térkövet cserélik, és más színű térkő lesz azon a ponton. 
Az sokkai szolidabb kivitelű lesz, és az I. kerületben mind a kétféle pontból lesz felfestve. Véleménye 
szerint mindenre válaszolt, de áll képviselő úr szíves rendelkezésére akár az ülés után vagy a 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésein.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: a határozati javaslat három pontból áll. A 2. pont azt részletezi, hogy a 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elé kell terjeszteni majd ezt a megállapodást, a bizottság 
majd jóváhagyás esetén aláírja, a 3. pont azonban azt tartalmazza, hogy felhatalmazza ezt a bizottságot 
arra, hogy véleményezze a megállapodást, és annak jóváhagyása és aláírása tárgyában döntést hozzon. 
Kérdése, hogy ki fogja a szerződést véleményezni és ki fogja aláírni.

dr. Vitányi-Ratimovszky Orsolya, jogi referens: arra hatalmazza fel a képviselő-testület a polgármestert, 
hogy tegye mega szükséges intézkedéseket a szöveg végleges állapotának a kialakítása érdekében. Ezt 
terjessze a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elé. A bizottság ezt véleményezi, és 
amennyiben egyetért vele, jóváhagyja, és felhatalmazza a polgármestert arra, hogy írja alá a 
megállapodást.

dr. Németh Mónika, jegyző: párhuzamosan készült a fővárosi és a kerületi előterjesztés. Még 
véleményezték a megállapodást, és képviselő úr is tárgyalt, amikor az előterjesztést kiküldték. A 
bizottság elé egy, a Fővárosi Önkormányzat által is véglegesnek tekintett anyag került kiosztásra, ami 
lehet, hogy a holnapi testületi ülésen már jóváhagyható lesz - főleg ha a főváros is elfogadja. A 
párhuzamos előkészítés miatt nem tudták, hogy a kettő mikorra ér össze.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdése, hogy a végleges döntést a bizottság vagy a képviselő-testület 
hozza meg.

dr. Németh Mónika, jegyző: a holnapi testületi ülésen lesz egy módosított határozati javaslat, tekintettel 
arra, hogy most már itt van a végleges tervezet, illetve a mai napon ezt a Fővárosi Közgyűlés jóvá fogja 
hagyni. Amikor az előterjesztés készült, ezt még nem lehetett beleírni, hiszen akkor még nem tudták, 
hogy lesz-e végleges változat vagy a Főváros is úgy fogadja el, hogy még lehet róla egyeztetni.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: tehát a végleges megállapodásról a testület fog dönteni, nem a 
bizottság.
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Varga Dániel, alelnök: kéri, hogy a módosított határozati javaslatot fogadják el, tehát hogy írják alá a 
megállapodást, mivel megvan a végleges változat.

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a kiosztásra 
került megállapodást.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
81/2021. fXII. 15.) GIB határozata
a mikromobilitási eszközök közterületi elhelyezésével és szabályozásával kapcsolatos 
együttműködési megállapodásról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Mikromobilitási eszközök 
közterületi elhelyezésével és szabályozásával kapcsolatos együttműködési megállapodás" 
tárgyú előterjesztés vonatkozásában a Fővárosi Közgyűlés által megtárgyalásra kerülő 
együttműködési megállapodás tervezetét.

13. A Budapest I. kerület, Dísz tér 16. szám alatti Társasház 2020. évi Épület-felújítási pályázata 
elszámolási határidejének meghosszabbítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
82/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a Budapest I. kerület, Dísz tér 16. szám alatti Társasház 2020. évi Épület-felújítási pályázata 
elszámolási határidejének meghosszabbítására

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. kerület, Dísz tér 16. 
szám alatti Társasház 2020. évi Épület-felújítási pályázata elszámolási határidejének 
meghosszabbítása" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.
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14. A Budapest I. kerületi Közbiztonsági Közalapítványt érintő döntések meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
83/2021. ÍXII. 15.1 GIB határozata
a Budapest I. kerületi Közbiztonsági Közalapítványt érintő döntések meghozataláról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budapest I. kerületi Közbiztonsági Közalapítványt érintő döntések 
meghozatala" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

15. A Mára! Sándor Kulturális Közalapítványt érintő döntések meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
84/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a Márai Sándor Kulturális Közalapítványt érintő döntések meghozataláról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Márai Sándor Kulturális Közalapítványt érintő döntések meghozatala" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

16. A Budai Vároltalmazó Közalapítványt érintő döntések meghozatala
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Molnárka Gábor Zoltán, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot.

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Gazdasági és Jogi Bizottsága
85/2021. fXII. 15.1 GIB határozata
a Budai Vároltalmazó Közalapítványt érintő döntések meghozataláról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Jogi 
Bizottsága 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elutasításra javasolja a Képviselő
testületnek az „A Budai Vároltalmazó Közalapítványt érintő döntések meghozatala" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat.
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További észrevétel, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2021. december 21

J'.S

Varga Dániel 
alelnök
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